
學校名稱：Zonguldak Bulent Ecevit University 

提供交換生名額：每年 2名 

*請留意，每年分為兩次申請出國交換，時間約為每年的 3/4 月與 9/10 月 

申請細節資訊請參考 本處網頁：國際交流→出國交換/雙聯→校內甄選簡章 

 

 

1.建校年份：1992 

2.學生人數：約 37200 名 

3.網站：https://en.beun.edu.tr/ 

 

簡介： 

Zonguldak Bulent Ecevit University 是位於土耳其 Zonguldak，臨近黑海的公立大

學。學校成立於 1992 年，共有 14 個學院，4個學部，以及 9個專科學院，教學

領域包含文理、工程學、教育學、經濟與商管學科、傳播學與視覺藝術等。 

Zonguldak Bulent Ecevit University is a state university located in Zonguldak, Turkey. 

Zonguldak is a port city and the capital of Zonguldak Province in the Black Sea 

region of Turkey.  

The university was founded in 1992 with a primary focus on education 

in Mining and Engineering. There have been 14 Faculties, 4 Schools, 9 Vocational 

Schools and a State Conservatory in Zonguldak Karaelmas University, including Arts 

and Sciences, Engineering, Education, Economics and Administrative Sciences, 

Communication, Fine Arts and so on. 

 

資料來源： 

維基百科 

學校網站: https://en.beun.edu.tr/ 


